
 
Aan het college van B&W van Almelo 
Via e-mail: bestuurssecretariaat@almelo.nl 
CC: raadsgriffie@almelo.nl 
 
Almelo, 6 december 2018  
 
Geacht college, 
 
Vanaf 1 december 2018 wordt de spoeddienst voor patiënten van alle tandartsen in Almelo centraal 
vanuit de Tandarts Post Twente geregeld. Deze is gevestigd in het centrum van Enschede tegenover het 
nieuwe ziekenhuis (Beltstraat 43D). Mensen die de Tandarts Post bezoeken dienen een geldig 
identiteitsbewijs + zorgverzekeringpas mee te nemen. Betaling is alleen mogelijk per pin of creditcard 
direct na behandeling. 
 
Er zullen diverse (efficiency)redenen zijn waarom besloten is tot deze maatregel. Voor de fracties van 
Leefbaar Almelo, GroenLinks, SP en PvdA zijn het vooral de consequenties die aandacht vragen: wat 
betekent het voor de inwoners van Almelo die aangewezen zijn op de spoeddienst? Wat schiet Almelo 
er mee op? Onze fracties maken zich zorgen over het door deze maatregel verslechteren van de toegang 
tot deze zorg, zowel op het punt van bereikbaarheid als de betaling. 
Hoewel de maatregel alle inwoners van Almelo treft, zijn de mensen aan de ‘onderkant’ van de stad nog 
grotere verliezers. Een groot aantal van hen is aangewezen op een smalle portemonnee (of op leefgeld 
bij schuldhulpverlening), op openbaar vervoer en heeft een netwerk dat ook dikwijls niet kan bijstaan. 
Als je geen geld hebt, geen eigen pinpas (in beheer), geen auto, geen OV-mogelijkheid, kortom, als er 
zoveel drempels zijn: hoe helpen we deze mensen die (door pijn) met spoed naar de tandarts moeten, 
over deze drempels? 
 
Wij hebben dan ook de volgende schriftelijke vragen aan het college: 

1. Bent u op de hoogte van de maatregel? Bent u vroegtijdig geïnformeerd hierover, en zo ja, 
wanneer? Als dit het geval is: heeft u als belangenbehartiger van Almelo en de inwoners van 
Almelo, gepoogd de maatregel te beïnvloeden? Op welke wijze? 

2. Bent u met ons van mening dat een gemeente als Almelo een eigen spoeddienst voor 
tandartszorg moet hebben? 

3. Bent u met ons van mening dat de toegang tot de spoeddienst voor inwoners van Almelo, 
behoorlijk verslechtert door deze maatregel? 

4. Realiseert u zich dat met name voor mensen in armoede, spoed tandheelkundige zorg niet te 
betalen is door de extra reiskosten?  

5. Op welke wijze gaat u uw invloed aanwenden om deze maatregel proberen in te trekken, dan 
wel verzachten, voor Almelo als geheel, en de doelgroepen waarvoor wij aandacht hebben 
gevraagd in het bijzonder? Een inventarisatie van praktische problemen met praktische 
oplossingen zou de uitkomst daarvan moeten zijn. 

 
We zien uw antwoord graag op korte termijn tegemoet.  
 
Met vriendelijke groet,  
 
Bert Hümmels, Hans Buitenweg, Alfer Ekizkuyu, Hans Teunis,  
Frits Akse, Jorien Geerdink en Arjan de Vries 
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